
Interpelácia č. 13/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Mgr. Begala: 
Interpelácia, opäť z MČ Paričov. Viem, že som zaregistroval na stránke v otázkach 
v odpovediach, kde zmizlo detské ihrisko a z akého dôvodu, kde sa nachádza a pokiaľ viem, 
že tam bola informácia, že je pod vedením elektrického vedenia. Tak, či plánujeme ho kdesi 
inde ho presunúť, aby naše detí z Paričova nemuseli utekať kdesi na iné miesta.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, došlo k presunu, ihrisko sa umiestni v inej lokalite.  
 
Mgr. Sovák: 
Áno, pán poslanec, správne si poznamenal. Bolo odstránené po predchádzajúcich 
sťažnostiach občanov, mali sme sťažnosti a že sa nachádza v ochrannom pásme vzdušného 
elektrického vedenia a myslím, že tam bolo osadené v roku 2013, 2014, nepamätám si. Už 
predtým sa na to malo myslieť, že tam nemá čo robiť to ihrisko z hľadiska bezpečnosti. 
Demontážou detského ihriska mesto predišlo aj možnému postihu zo strany inšpektorátu 
práce a to ihrisko sa uložilo v Technických službách, je riadne zadokumentované aj 
fotodokumentáciou uložené. Hľadáme príslušnú lokalitu, aby to ostalo v MČ Paričov. Niečo 
už máme vybrané, komunikujeme s obyvateľmi. Je tam jeden náš pozemok, ktorý sa dá veľmi 
pekne využiť.  
 
Mgr. Begala: 
Dobre, ďakujem. Ináč, ostali tam ešte lavičky, ešte včera tam boli. 
 
Mgr. Sovák: 
Lavičky tam ostali aj kvôli tomu, aby sme to vedeli ešte nejak, v týchto zimných mesiacoch 
tam máloktorí ľudia sadajú. Nechali sme kvôli tomu, aby sme to ešte ohradili s tými páskami, 
lebo zem je zmrznutá, ale upravíme aj to, aj ostatné veci vyberieme a to, čo tam trčí zo zeme. 
To ešte budeme pokračovať.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 
 


